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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT DEL DIA 23 D´OCTUBRE DE 
2023 

Identificació de la sessió: 
Núm.  PLE2023000015  
Caràcter: Sessió Ordinària 
Data: 23 d´octubre de 2023 
Hora d’inici: 19:30 h 
Hora de fi: 22:12 h 
Lloc: Sala de Plens 

Hi assisteixen: 

Sr. Maurici Jiménez Ruiz, alcalde, regidor delegat de Seguretat Ciutadana, Serveis 
Interns i Comunicació. (PSC-CP) 

Sra. Imma Gelabert Casadevall, 1a tinent d’alcalde, regidora delegada de Turisme, 
Promoció Econòmica, Empresa i Ocupació (JUNTS) 

Sra. Mònica Ríos García, 2a tinent d’alcalde, regidora delegada d’Acció Comunitària, 
Habitatge i Recursos Humans (PSC-CP) 

Sr. Lluís Pujol Pijuan, 3r tinent d’alcalde, regidor delegat d’Hisenda i Patrimoni (JUNTS) 

Sr. Josep Amat Calvet, 4t tinent d’alcalde, regidor delegat d’Urbanisme i Obres (PSC-
CP) 

Sra. Pilar Rojas Molina, 5a tinent d’alcalde, regidora delegada d’Activitats Econòmiques, 
Via Pública i Infància (JUNTS) 

Sra. Maria Blanco Martín, regidora delegada de Cultura, Tradicions i Educació (PSC-
CP) 

Sr. Marc Medina Serra, regidor delegat d’Esports i Salut (PSC-CP) 

Sr. Joan Amat Algaba, regidor delegat de Joventut, Noves Tecnologies, Administració 
Digital i Mobilitat (PSC-CP) 

Sr. Daniel Riera Puertas, regidor delegat de Serveis, Medi Ambient i Benestar Animal 
(PSC-CP). 

Sr. Joan Giraut Cot, regidor (BNC) 

Sra. Ofelia Castillo Gómez, regidora (BNC) 

Sra. Sònia Sànchez Ruart, regidora (SOM-TE) 

Sra. Montserrat Rovira Ramos, regidora (ERC-AM) 
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Sr. Aitor Tendero Guirado, regidor (Autònoms) 

Sr. Pedro Torres López, regidor (LVAEC-C) 

Sra. Sandra Moya Bolívar, regidora (VOX) 

Secretari:  

Sr. Tomàs Soler Navarro, assistit de la funcionària Sra. Margarita Casanovas Mercadé 

Interventor: 

Sr. Josep Serra Oliveras 

L’alcalde, Sr. Maurici Jiménez Ruiz, presideix la sessió. 

ORDRE DEL DIA 

1.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior. 

2.- Informació de l'alcaldia - Control Òrgans de Govern. 

2.1.- Moviments de Plantilla. 

2.2.- Subvencions. 

2.3.- Contractes majors. 

2.4.- Relació de decrets. 

3.- Dictàmens. 

3.1.- Intervenció. Ordenances fiscals 2024 

3.2.- Intervenció. Ordenança reguladora de la prestació patrimonial pública no tributaria en 

concepte de tarifes derivades de la prestació del servei de subministrament d'aigua 

potable de Castell-Platja d'Aro (GENE2023008200 - X2023008383) 

3.3.- Intervenció. Modificació de Crèdit 2023 

3.4.- Intervenció. Aprovació reconeixement extrajudicial de crèdit d'obligacions 

4.- Mocions 

4.1.- Moció del Grup Municipal del PSC per una nova llei de residus a Catalunya, per un

nou model territorial e tractament de residus i per la gestió del tancament de l'Abocador de 

Solius. 
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4.2.- Moció presentada pel Grup municipal La Vall d'Aro en Comú, per a la resolució

pacífica del conflicte entre Palestina i Israel i el respecte a la legalitat internacional. 

4.3.- Moció del Grup municipal SOM en que es demana a l'Ajuntament la creació d'una

Ordenança Municipal per la reutilització de les aigües grises. 

5.- Assumptes urgents. 

6.-  Intervenció. Aprovació de reconeixement extrajudicial de crèdit d'obligacions de 

l'expedient núm. GENE2023008523 (X2023008711) 

7.- Precs i preguntes. 

Desenvolupament de la sessió  

Un cop el secretari ha comprovat l’existència del quòrum que cal perquè es pugui iniciar 
la sessió, es comencen a tractar els assumptes inclosos en l’ordre del dia. 

1.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior. 

S’aprova per unanimitat dels 17 membres assistents, dels 17 que integren el Ple de 
l’ajuntament, l’acta de la darrera sessió, celebrada el dia 25 de setembre de 2023. 

2.- Informació de l'alcaldia - Control Òrgans de Govern. 

El Sr. Joan Giraut pregunta per la ubicació de les escales a que far referència la 
sol·licitud de subvenció al Ministeri de Transports, Mobilitat i Agenda Urbana. També 
demana informació del decret número 0883, relatiu al pagament d’una indemnització en 
una reclamació patrimonial. 

El Sr. Pedro Torres demana informació de la denegació de la subvenció EU-Erasmus. 

L’alcalde contesta les peticions formulades: 
- Explica que la subvenció sol·licitada al Ministeri es refereix a totes les escales de 
s’Agaró i es fa dintre del programa del 2% cultural per immobles catalogats del Patrimoni 
Històric espanyol. 
- Quant al decret 0883 diu que si s’ha arribat al jutjat contenciós és perquè l’ajuntament 
entendria que havia de desestimar la reclamació.  Diu que pot demanar més informació a 
la comissió informativa corresponent. 
- Sobre la subvenció EU-Erasmus, explica en que consistia el projecte però la puntuació 
atorgada no ha estat suficient perquè sortís elegit. Diu que la Sra. Anna Viñas que el va
gestionar pot donar-los més informació detallada. 

3.- Dictàmens. 

3.1.- Intervenció. Ordenances fiscals 2024 
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TEMA: Proposta d’imposició, ordenació i modificació de les ordenances fiscals 

reguladores dels impostos i taxes per a l’exercici 2024, en aplicació de Reial Decret 

Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la llei reguladora de les 

hisendes locals (BOE 59 i 63 de 2004). 

Primer.- L’aprovació de les ordenances fiscals municipals és una competència atribuïda al 

Ple de la Corporació amb caràcter indelegable, a tenor dels articles 22.2.d) i 23.2.b) de la 

Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local. 

En tractar-se d’ordenances fiscals, requereixen l’aprovació per majoria simple, per 

aplicació de l’article 47 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril. 

Segon.- Els articles 15 i següents del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, text 

refós de la llei reguladora de les hisendes locals, regulen el procediment per a la 

imposició i ordenació dels tributs propis i de les ordenances fiscals que els regulen. 

El procediment d’aprovació de les ordenances fiscals n’exigeix l’aprovació inicial, la 

submissió a informació pública durant 30 dies hàbils, en el tauler d’anuncis, la seva

difusió mitjançant un dels diaris de més difusió i publicació al BOP, dins els quals els 

interessats podran examinar l’expedient i presentar reclamacions, si s’escau. 

Finalitzat el termini d’exposició pública, si s’han presentat reclamacions es resoldran, i

l’entitat acordarà l’aprovació definitiva, si escau, de les ordenances fiscals. Si no s’han

presentat reclamacions, s’entendrà definitivament adoptat l’acord, fins llavors provisional, 

sense necessitat de cap nou acord plenari. 

En tot cas, els acords definitius esmentats anteriorment es publicaran al BOP amb el seu 

text íntegre, sense que entrin en vigor fins a la seva publicació. 

Per tot l’exposat, la Comissió Informativa de Règim Interior, Hisenda, Recursos Humans, 

Comunicació, Seguretat Ciutadana i Protecció Civil  de 17 d’octubre de 2023, proposa al 

Ple del 23 d’octubre el següent: 

ACORD 

PRIMER.- Aprovar provisionalment per a l’exercici 2024 i següents, la imposició, 

ordenació i modificació de les Ordenances Fiscals que s’insereixen en L’ANNEX. 

SEGON.- Ordenar la publicació de l’acord provisional esmentat, pel període de trenta dies 

hàbils en el tauler d’anuncis i fer  la seva difusió mitjançant  un dels diaris de mes difusió i 

la publicació en el Butlletí Oficial de la Província (BOP). 

Durant el període d’exposició pública de les Ordenances, els qui tinguin un interès directe 

o resultin afectats, en els termes previstos a l’article 18 del text refós de la Llei reguladora

de les Hisendes Locals aprovat pel Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, podran 

examinar l’expedient i presentar-hi les reclamacions que estimin oportunes. 

Transcorregut el període d’exposició pública, sense haver-se presentat reclamacions, els 
acords adoptats restaran definitivament aprovats i entraran en vigor l’1 de gener de 
l’exercici següent al de la seva aprovació definitiva, juntament amb les que no es 
modifiquen.  
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******************** 

L’interventor llegeix la part dispositiva del dictamen i fa una breu explicació de les 
modificacions que es proposen, així com dels increments de tipus d’alguns dels tributs 
per al proper exercici de 2024. Destaquen l’increment del tipus de l’IBI, tant urbà com 
rústic que s’incrementa un 13,94%; la taxa per recollida d’escombraries que s’incrementa 
un 16% per les domèstiques i un 19 % les industrial i l’increment del 20% de la taxa per 
ocupació de la via pública. Algunes modificacions responen a millores en el redactat i 
altres a actualitzacions d’aquest. 

El Sr. Lluis Pujol, regidor d’hisenda,  agraeix en primer lloc al Sr. Interventor l’esforç en 
la seva exposició explicant les modificacions de les ordenances fiscals que es proposen. 
Diu que aquestes modificacions afecten els nostres ciutadans. El més rellevant és
l’increment de l’IBI que és quasi d’un 14%. Explica que això es deu a que no s’ha 
actualitzat en els darrers quatre anys mentre l’IPC d’aquest període ha pujat un 16,5%, 
per sobre de la puja. També té incidència l’increment en un 18% del Capítol I, despeses 
de personal, en aquests quatre anys. Les despeses financeres també s’han incrementat 
notablement degut a l’augment dels tipus d’interès. També han pujat els subministres, 
llum, combustibles, substitució de vehicles per estalviar costos. Les insolvències s’han 
reduït de quatre a un milió d’euros. Posa uns quants exemples concrets de com un rebut 
d’IBI quedarà el proper any, així un habitatge adossat pagarà uns 43€ més a l’any, i una 
casa aïllada uns 400€. Demana aquest esforç per tal de poder seguir prestant els 
mateixos serveis de qualitat que presta ara l’ajuntament. Explica el motiu principal de 
l’increment de la taxa d’escombraries degut a la clausura de l’abocador de Solius –del 
que l’alcalde n’explicarà amb detall- i l’important increment del preu per tona que suposa 
anar a un altre abocador. Diu que la taxa podrà fraccionar-se com es fa amb l’IBI. Altres 
taxes s’han anat actualitzant. Sobre la taxa per ocupació de la via pública diu que fa 11 
anys que no s’actualitza segons el preu de mercat dels lloguers, tal i com estableix la Llei. 

L’alcalde explica la situació de l’abocador de Solius. Explica que està tancat des del mes 
de febrer d’enguany i que ara els camions han d’anar a abocar a Vacarisses -la resta- i a 
Hostalets de Pierola -l’orgànica-, amb el corresponent increment de preu per tona de 58€ 
i 60€ respectivament. Aquest increment de costos no s’ha aplicat aquest any a la taxa i 
suposa un dèficit per l’ajuntament d’uns 550.000.-€. que l’ajuntament assumirà. Diu que 
l’any 24 els costos encara seran més alts que aquest any, el preu tona per la resta serà 
d’uns 158€ i el de la orgànica uns 160.-€. A més els costos pel tancament i la seva gestió 
que durarà uns 30 anys la Generalitat pretén que les assumeixin els municipis 
consorciats però s’està negociant perquè els ajuntaments afectats no hi estem d’acord. 

Intervencions: 

El Sr. Joan Giraut diu que el seu grup no veu clar l’increment de l’IBI, com ja va 
manifestar a la comissió informativa. Agraeix les converses mantingudes amb l’alcalde i el 
Sr. Pujol, però els arguments que li han donat no l’han convençut. Diu que si que estan 
d’acord amb l’increment de la taxa per la recollida d’escombraries motivada per 
l’increment de costos degut al tancament de l’abocador de Solius. L’increment de la taxa 
per ocupació de la via pública diu que els hi sembla raonable perquè fa molt de temps 
que no s’ha modificat però no està d’acord amb l’ampliació de la zona 1, creu que no s’hi 
hauria d’incloure el costat que dona a mar. 
Quant a l’increment de l’IBI no la consideren correcte. Diu que, certament no s’ha 
incrementat durant alguns anys però el pressupost actual està equilibrat i es liquidarà 
amb superàvit. Per tan l’augment que es proposa no descansa en un dèficit, al contrari 
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preveu que la liquidació doni un superàvit d’1.000.000.-€ i per l’any 2024 aquesta 
liquidació donarà un superàvit de 5.000.000.-€ si aprovem aquesta puja. El seu grup 
acceptaria un increment d’un 4% però més no. Recorda que l’ajuntament de parcel·les 
per vendre i finançar inversions valorades en més de 30.000.000.-€. 

La Sra. Sònia Sánchez fa un resum dels tipus de l’IBI des de l’any 2018, mirant la
hemeroteca diu que veiem com es baixa el tipus de l’IBI quan s’apropen eleccions però 
desprès, en el primer any, s’apuja. Diu que es podria reduir les despeses però aquestes 
no es toquen. S’han apujat quasi totes les taxes també. Per tot això diu que votarà en 
contra. 

El Sr. Pedro Torres diu que hi votarà a favor, explica els increments en l’IPC, energia, 
aliments, etc. L’aplicació de la regla del gasto, diu que el pressupost ha de servir per 
reduir desigualtats mitjançant l’atorgament d’ajuts i subvencions als menys afavorits. Diu 
que es pot pujar el tipus impositiu de l’IBI als grans tenidors i aplicar recàrrecs als 
habitatges buits. Proposa que s’actualitzin els imports destinats a ajuts i subvencions. 

La Sra. Montserrat Rovira diu que el seu vot serà favorable ja que se sent part 
corresponsable. De les taxes diu que, al final, es tracta de repercutir el cost dels serveis
en la ciutadania. Quant a l’IBI i l’ICIO, diu que són els ingressos més importants. Creu 
que l’increment de la taxa per ocupació de la via pública és curta, cobrem 44€/m2 a l’any 
a la zona 1 i pensa que hauria de ser superior i que qui més guanyi contribueixi més. 
També diu que la recaptació de l’ICIO és finita, que un dia en el futur baixarà perquè 
quedarà poc per construir. Si volem donar bons serveis hem de poder finançar-los diu. 
Diu al Sr. Giraut que quan ell era alcalde ella havia anat al seu despatx a demanar-li que 
baixes l’IBI i la resposta era que no podia si volíem donar els serveis que dona 
l’ajuntament. 

El Sr. Aitor Tendero diu que ha comparat les ordenances fiscals amb les d’altres 
municipis i no és partidari d’incrementar impostos. Creu que les pujades haurien de ser 
graduals no fortes el mateix any que hi ha hagut eleccions perquè és el primer any d’un 
mandat de quatre i d’aquí quatre anys un altre cop. El tema de l’abocador de Solius diu 
que fa anys que se sap i s’ha anat tirant la pedra endavant, però s’entén la puja. Votarà a 
favor. 

La Sra. Sandra Moya diu que hi votarà en contra perquè considera que és un increment 
indiscriminat. 

El Sr. Lluís Pujol diu que veu que hi ha una confusió entre l’IAE i la taxa per ocupació de 
la via pública i explica que la zonificació dels carrers en categories només s’ha modificat 
amb l’ampliació de la zona 1 als efectes de l’IAE. Diu que l’IBI s’ha anat modificant any 
darrera any, explica que la Llei de Pressupostos de l’Estat incrementava anualment els 
valors cadastrals i que això feia augmentar els ingressos municipals sense haver 
d’incrementar el tipus. A partir de la revisió cadastral de 2008 en el nostre municipi, 
l’ajuntament ha anat modificant el tipus per no incrementar el rebut a les famílies, però 
arrel de modificacions de valors cadastrals a la baixa s’ha provocat una baixa en la
recaptació, com ara els 800 habitatges existents en el passeig que han estat rebaixats en 
el seu valor. Diu que des de 2018 no s’ha apujat el tipus impositiu i l’ajuntament està 
assumint les mateixes despeses. Quant a la liquidació del pressupost de 2024 diu que ja 
en parlarem en el seu moment, que ell no té la clarividència que ha mostrat el Sr. Giraut. 

El Sr. Joan Giraut contesta a la Sra. Rovira que ella mai va anar al seu despatx a 
demanar que baixes l’IBI, ho deia en el Ple. A les paraules del Sr. Pujol, diu que amb la 
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nova ponència es van apujar els valors cadastrals però corregit amb el coeficient 
corrector, també fa referència a la baixa del valor cadastral dels edificis del Passeig
Marítim afectats pel deslinde.  

L’alcalde diu que òbviament l’increment es fa per mantenir els serveis que presta 
l’ajuntament i millorar-los. 

Votació: 

A favor : 13 (PSC, JUNTS, ERC, LVAEC i AUTÒNOMS) 
En contra : 4 ( BNC, SOM I VOX) 

3.2.- Intervenció. Ordenança reguladora de la prestació patrimonial pública no 
tributaria en concepte de tarifes derivades de la prestació del servei de 
subministrament d'aigua potable de Castell-Platja d'Aro (GENE2023008200 - 
X2023008383) 

TEMA: Aprovació provisional de l’Ordenança reguladora de la prestació patrimonial 

pública no tributaria,  en concepte de tarifes derivada de la prestació del servei de 

subministrament d’aigua potable i altres prestacions del servei de Castell-Platja d’Aro.  

Primer.- El servei d’abastament d’aigua potable és de titularitat municipal i es gestiona de 

forma indirecta en règim de concessió.   

La contraprestació per la prestació d’aquest servei,   es troba regulada actualment en 

l’Ordenança fiscal núm.22 que estableix la taxa per la distribució i subministrament 

d’aigua.  

La Llei 9/2017 de 8 de novembre, de Contractes del Sector Públic, per la que es

transposen a l’ordenament jurídic espanyol les Directives del Parlament Europeu i del 

Consell 2014/23/UE i 2014/24/UE, de 26 de febrer de 2014, en les disposicions finals 

novena, onzena i dotzena de la norma s’introdueixen modificacions, respectivament, en la 

Llei 8/1989, de 13 d’abril, de Taxes i Preus Públics (article 2 c); en la Llei 58/2003, de 17 

de desembre, General Tributària (disposició addicional primera), i en el Reial Decret 

Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que es regula el Text Refós de la Llei Reguladora 

d’Hisendes Locals (article 20.6). 

La disposició final dotzena de la Llei 9/2017,  incorpora un apartat dintre de la regulació 

del fet imposable de les taxes (article 20.6 TRLRHL), amb la finalitat de matisar que tenen 

la condició de prestacions patrimonials de caràcter públic no tributari, les

contraprestacions econòmiques establertes coactivament que es perceben per la 

prestació dels serveis públics que les entitats locals presten als ciutadans i ciutadanes i 

que són els citats en l’apartat 4 de l’article 20.  

En concret, diu la Llei que les contraprestacions econòmiques establertes coactivament 

que es percebin per la prestació dels serveis a què es refereix l’apartat 4 de l’article 20 

del TRLRHL, realitzada de forma directa mitjançant personificació privada o mitjançant 

gestió indirecta, tindran la condició de prestacions patrimonials de caràcter públic no 

tributari d’acord amb l’establert a l’article 31.3 de la Constitució.  
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Per tant, la categoria de la prestació patrimonial de caràcter públic subjecta a reserva de 

llei,  es construeix en base a l’element de la coactivitat, però dintre d’aquesta categoria 

poden enquadrar-se tant les prestacions de naturalesa tributària com les de naturalesa no 

tributària, distingint-se fonamentalment en funció de l’entitat que ingressa la prestació 

coactiva. Si ho fa l’Administració per cobrir despeses públiques, estarem davant d’una 

prestació tributària, una taxa. Si ho fa una empresa privada que presta un servei públic, 

com a remuneració per l’activitat prestadora que dugui a terme, ens trobarem davant 

d’una tarifa.  

Així doncs, si la tarifa es correspon amb el preu per la recepció d’un servei coactiu, com 

és el cas, estarem davant d’una prestació patrimonial de caràcter públic no tributari, però 

com a tal subjecta a la reserva legal que estableix l’article 31 de la Constitució.  

Igualment, s’escau assenyalar que de conformitat amb el que preveu l’article 20.6 in fine 

del TRLRHL, en la seva nova redacció donada per la disposició final dotzena de la Llei 

9/2017, les contraprestacions econòmiques a què es refereix el mateix apartat, s’han de 

regular mitjançant ordenança. 

Així doncs i d’acord amb tot l’exposat es redacta l’Ordenança, que té per objecte adaptar 

la regulació de la contraprestació per la prestació del servei de subministrament d’aigua, 

a les disposicions sobre la matèria dictades recentment a través de la Llei 9/2017. 

Segon.- L’aprovació de les ordenances municipals,  és una competència atribuïda al Ple 

de la Corporació amb caràcter indelegable, a tenor dels articles 22.2.d) de la Llei 7/1985, 

de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local. 

En tractar-se d’ordenances, requereixen l’aprovació per majoria simple, per aplicació de 

l’article 47 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril (LBRL) 

El procediment d’aprovació de les ordenances n’exigeix l’aprovació inicial, la submissió a 

informació pública durant 30 dies hàbils, en el tauler d’anuncis, la seva difusió mitjançant 

un dels diaris de més difusió i publicació al BOP, dins els quals els interessats podran 

examinar l’expedient i presentar reclamacions, si s’escau. 

Finalitzat el termini d’exposició pública, si s’han presentat reclamacions es resoldran, i si 

s’escau s’acordarà l’aprovació definitiva. Si no s’han presentat reclamacions, s’entendrà 

definitivament adoptat l’acord, fins llavors provisional, sense necessitat de cap nou acord

plenari. 

En tot cas, els acords definitius esmentats anteriorment es publicaran al BOP amb el seu 

text íntegre, sense que entrin en vigor fins a la seva publicació i hagi transcorregut el 

termini de 15 dies hàbils previst en l’article 65.2 de la LBRL.  

Per tot l’exposat, la Comissió Informativa de Règim Interior, Hisenda, Recursos Humans, 

Comunicació, Seguretat Ciutadana i Protecció Civil  de 17 d’octubre de 2023, proposa al 

Ple del 23 d’octubre el següent: 

ACORD 

PRIMER.-  Derogar l’Ordenança fiscal núm. 22,  que regula la taxa per la distribució i 

subministrament d’aigua quan entri en vigor l’Ordenança reguladora de la prestació
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patrimonial pública no tributaria,  en concepte de tarifes derivada de la prestació del 

servei de subministrament d’aigua potable i altres prestacions del servei.  

SEGON.- Aprovar provisionalment  l’Ordenança reguladora de la prestació patrimonial 

pública no tributaria,  en concepte de tarifes derivada de la prestació del servei de 

subministrament d’aigua potable i altres serveis accessoris a aquest,  que a continuació 

es relaciona i s’insereixen en L’ANNEX. 

TERCER.- Ordenar la publicació de l’acord provisional esmentat, pel període de 30 dies 

hàbils en el tauler d’anuncis i fer  la seva difusió mitjançant  un dels diaris de més difusió i 

la publicació en el Butlletí Oficial de la Província (BOP), perquè les persones interessades 

puguin examinar l’expedient i presentar-hi les reclamacions que estimin oportunes, a 

comptar des de l’endemà de la data de la darrera publicació. 

Transcorregut el període d’exposició pública, sense haver-se presentat reclamacions, 

l’acord d’aprovació inicial esdevindrà definitiu sense necessitat d’acord exprés, supòsit en 

el qual es publicarà íntegre en el BOP.  

L’Acord adoptat definitivament,  entrarà en vigor en el moment de la publicació íntegre del 

seu text en el BOP i hagi transcorregut el termini de 15 dies hàbils previst en l’article 65.2 

de la LBRL.  

******************** 

L’interventor llegeix la part dispositiva del dictamen i fa una breu explicació del motiu 
perquè la tarifa per subministrament d’aigua passa de ser una taxa a una prestació 
patrimonial pública no tributària. 

El Sr. Lluís Pujol explica que es tracta d’una qüestió tècnic que ve determinada per Llei, 
que afecta al preu sinó  només al sistema de recaptació. 

Votació: 

S’aprova per unanimitat dels 17 membres assistents dels 17 que integren el Ple de 
l’ajuntament. 

3.3.- Intervenció. Modificació de Crèdit 2023 

Expedient: GENE2023008325 (X2023008508) 

Tema: Modificació de crèdits del Pressupost nº 3/2023 

Vista la iniciativa impulsada per l´Alcaldia-Presidència, proposant l’aprovació de la

Modificació del  Pressupost nº 3-2023 

Vist l´informe emès per l´Interventor. 

Atès allò que disposen els articles 172 i ss., del R.D. nº 2/2004, de 5 de març, pel que 

s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, en matèria de 
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Club d´Escacs Platja d´Aro G-55175780 
Organització del Torneig Internacional 

d´Escacs 
3.000,00 2 500 00 5.500,00 

4 000,00 

3.- L´estat del RLTDG és el següent: 

ESTAT ROM.TRES.DESP.GRALS 2022 (870-00) Parcials Totals 

Rom.tresoreria despeses generals liquidació 2022: 3.567.531,49 

M.C nº 1-23  

Romanents despeses capítol 2 1.633.155,05 

Romanents despeses capítol 4 -426.596,28 

Romanents despeses capítol 6 -536.658 03 

2.596.409,36 

Total M.C nº 1-23 -2.596.409,36 

M.C nº 2-23  

Saldos cte.413  capítol 1 -1.121,33 

Saldos cte.413  capítol 2 -372.221,57 

Saldos cte.413  capítol 6 -27.240,79 

Total aplicació saldos cte. 413 -400.583,69 

Augment pressupost capítol 2 -252.000,00 

Augment pressupost capítol 3 -50.000,00 

Augment pressupost capítol 4 -49.861,00 

Augment pressupost capítol 6 -45.285 84 

Total augments pressupost -397.146,84 

Total M.C nº 2-23 -797.730,53 

M.C. nº 3-23 

Augment pressupost capítol 1 -55.150,00 
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Augment pressupost capítol 2 -36.350,00 

Augment pressupost capítol 3 -80.000 00 

-171.500,00 

Total M.C nº 3-23 -171.500,00 

Saldo RLTDG Lliure. Art.177.4  RDL 2/2004: 1.891,60 

4.- L´Estat per capítols del pressupost és el següent: 

Capítols Press.Inicial M.C.nº 1 M.C.nº 2 M.C.nº 3 Totals 

Ingressos 

Capítol 1 19.561 000,00 

 

19 561.000,00 

Capítol 2 2.980 000,00 

 

2 980.000,00 

Capitol 3 8.391.700,00 499.947,58 

 

8 891.647,58 

Capitol 4 4.755 000,00 4.755.000,00 

Capítol 5 103.100,00 103.100,00 

Capítol 6 7.260 900,00 -5.026.781,88 2 234.118,12 

Capítol 7 3.413 000,00 50.867,34 -796.223,86 

 

2.667.643,48 

Capítol 8 

 

10.451.771,44 785.785,49 171 500,00 11.409.056,93 

Capítol 9 0,00 0,00 4.229.005,74 -5,74 4 229.000,00 

Totals: 46.464.700,00 11.002 586,36 -808.214,51 171.494,26 56 830.566,11 

Capítols Press.Inicial M.C.nº 1 M.C.nº 2 M.C.nº 3 Totals 

Despeses 

Capítol 1 14.285 500,00 

 

1.121,33 166 000,00 14.452.621,33 

Capítol 2 16.778.140,00 1.633.155,05 572.815,97 -47.000,00 18 937.111,02 

Capitol 3 693.000,00 50.000,00 80 000,00 823.000,00 

Capitol 4 1.555 260,00 426.596,28 101.266,60 -27.500,00 2 055.622,88 

Capitol 5 0,00 

Capítol 6 10.916.100,00 8.616 596,57 -2.788.815,46 -5,74 16.743.875,37 

Capítol 7 326.238,46 326.238,46 

Capítol 9 2.236.700 00 0 00 1.255.397 05 0 00 3.492.097 05 
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Totals: 46.464.700,00 11.002 586,36 -808.214,51 171.494,26 56 830.566,11 

******************** 

L’interventor llegeix la part dispositiva del dictamen i resumeix la modificació de crèdits 
que s’adjunta com annex al dictamen. 

El Sr. Lluís Pujol diu que estem al darrer trimestre de l’any i hi ha algunes partides que 
necessiten ser suplementades i altres de noves. El que es fa és redistribuir els recursos. 

Votació: 

S’aprova per unanimitat dels 17 membres assistents dels 17 que integren el Ple de 
l’ajuntament. 

3.4.- Intervenció. Aprovació reconeixement extrajudicial de crèdit d'obligacions 

ACORD D’APROVACIÓ DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT

D’OBLIGACIONS DE L’EXPEDIENT NÚM. GENE2023008187 (X2023008370). 

Antecedents 

Vist l’acord de convalidació d’omissió de la funció interventora de la Junta de Govern 

Local de dates 25 de setembre i 2 d’octubre de 2023, en la qual es resolt continuar amb 

el procediment de reconeixement de les obligacions mitjançant l’aprovació d’un 

reconeixement extrajudicial de crèdit (REC), així com els informes existents a l’esmentat 

expedient, procedeix iniciar la tramitació del reconeixement extrajudicial de crèdit 

d’aquestes obligacions. 

L’aprovació del REC en cap cas esmena els defectes de l’expedient. La seva finalitat és 

únicament la imputació en el pressupost corrent de les obligacions derivades de 

despeses compromeses indegudament, sense perjudici de que s’hagin d’exigir les 

responsabilitats corresponents per haver-se realitzat despeses sense consignació 

pressupostària i/o sense cobertura contractual. 

Fonaments de dret 

1. Base 18 de les Bases del pressupost de l’exercici 2023.

D’acord amb els antecedents i fonaments de dret indicats, proposa a la Comissió 

Informativa d’Hisenda que dictamini favorablement i proposi al ple de la Corporació 

l’adopció del següent: 

ACORD 

Únic.- Aprovar el reconeixement extrajudicial de crèdit de les següents obligacions: 
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MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PSC PER UNA NOVA LLEI DE RESIDUS A 

CATALUNYA, PER UN NOU MODEL TERRITORIAL DE TRACTAMENT DE RESIDUS, 

I PER LA GESTIÓ DEL TANCAMENT DE L’ABOCADOR DE SOLIUS 

Catalunya es troba encara lluny dels objectius marcats a la Directiva (UE) 2018/851 del 

Parlament Europeu i del Consell, de 30 de maig de 2018, per la qual va modificar-se la 

Directiva 2008/98/CE sobre residus; i a la Directiva (UE) 2019/904 del Parlament Europeu 

i del Consell, de 5 de juny de 2019, sobre reducció d’impacte de determinats productes 

de plàstic en el medi ambient.  

La generació per càpita de residus ha disminuït l’últim any en un 1,5% i es situa en 493 

Kg/habitant/any, encara per sobre dels 474 Kg/habitant/any que s’havien previst pel 2020 

amb el PRECAT (Programa general de prevenció i gestió de residus i  recursos de 

Catalunya) que preveia una reducció del 15% . Tampoc hem millorat en el percentatge 

d’impropis. L’any 2022 la recollida selectiva es va situar al 45,3% i l’evolució dels últims 

anys ens assenyala una tendència lleugera a l’augment, que de seguir a aquest ritme, no 

ens permetria assolir els objectius marcats a la Directiva (UE) 2018/851 del Parlament 

Europeu i del Consell de 55% al 2025; 60% al 2030 i 65% al 2035. 

A Catalunya, al 2019 es va iniciar el procés de tramitació de la nova llei de residus i el 

gener de 2020 es va finalitzar la consulta pública prèvia i procés participatiu 

complementari. Des de llavors la llei no ha avançat, i correm el risc d’una legislatura en 

blanc en matèria de gestió de residus. A aquest fet li hem de sumar que els criteris sobre 

residus i medi ambient definits per la Unió Europea han d’aplicar-se també a 

l’actualització del Programa general de prevenció i gestió de residus i recursos de 

Catalunya (PRECAT) i del Pla territorial sectorial d’infraestructures de gestió de residus 

municipals (PINFRECAT), ambdós documents caducats des de l’any 2020. 

Aquesta manca de planificació afecta a tot Catalunya, però molt especialment a

comarques gironines on el dèficit de plantes de tractament de residus s’ha vist agreujat 

pel tancament de l’abocador i de la planta de tractament de fracció orgànica de Solius.  

Una situació previsible i de la que hem de lamentar la inacció del Departament d’Acció 

Climàtica de la Generalitat de Catalunya, i especialment de l’Agència Catalana de 

Residus, a l’hora de liderar la transició al tancament que ha afectat a diferents 

ajuntaments del Baix Empordà, així com d’altres de la resta de comarques gironines, i 

que esta provocant sobrecostos en la gestió de residus en els municipis afectats sense 

que hi hagi cap aportació ni compensació per part de l’òrgan competent.  

Avui els residus dels municipis del Consorci de Solius, però també d’aquells municipis de 

la província que fins ara tenien l’abocador de Solius com a abocador referent, van a parar 

principalment a  Vacarisses i a Hostalets de Pierola. Una gestió que no respon al model 

de quilòmetre zero que les diferents directives posen com a objectius de curt termini, i 

s’afegeix als problemes de gestió de l’abocador de Solius que s’han anat acumulant al 

llarg de molts anys d’una administració ineficient i poc rigorosa. 

Per tots aquests antecedents el Ple Municipal de l’Ajuntament de Castell d’Aro, Platja 

d’Aro i S’Agaró pren els següents 
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ACORDS 

1. Aprovar abans de finalitzar el 2023 la Llei de prevenció i gestió de residus i d’ús

eficient dels recursos de Catalunya d’acord amb la Disposició final vuitena de la

Llei 16/2017 del canvi climàtic i amb els compromisos de la Directiva (UE)

2018/851 del Parlament Europeu i del Consell, de 30 de maig de 2018, per la qual

va modificar-se la Directiva 2008/98/CE sobre residus; i de la Directiva (UE)

2019/904 del Parlament Europeu i del Consell, de 5 de juny de 2019, sobre

reducció d’impacte de determinats productes de plàstic en el medi ambient.

2. Actualitzar abans de finalitzar el 2023, d’acord als esmentats criteris, el Programa

general de prevenció i gestió de residus i recursos de Catalunya (PRECAT) i el

Pla territorial sectorial d’infraestructures de gestió de residus municipals

(PINFRECAT), ambdós documents caducats des de l’any 2020.

3. Determinar el Pla d’inversions necessari per les noves infraestructures

necessàries per la gestió de residus, de millora en abocadors, plantes de triatge i

plantes de tractament existents que allarguin la vida de les infraestructures.

4. Que el Departament d’Acció Climàtica, Alimentació i Agenda Rural assumeixi la

totalitat dels costos de gestió del tancament del complex de Solius, garantint una

logística sostenible i eficient de quilòmetre 0.

5. Que l’Agència Catalana de Residus lideri de forma activa, de la mà dels municipis,
l'assoliment de la taxa justa per l'any 2025, promovent models territorials que
donin resposta a les diferents realitats d'ordenació urbanística, estructura
poblacional i volum d'activitats econòmiques.

6. Traslladar a l’Agència Catalana de Residus, al Departament d’Acció Climàtica de
la Generalitat, a la Presidència de la Diputació de Girona, al consell Comarcal del
Baix Empordà, i a les entitats municipalistes.

******************** 

El secretari llegeix la part dispositiva de la moció. 

L’alcalde defensa la moció i exposa el motiu d’aquesta que es recull a la seva part 
expositiva. Diu que afecta a molts municipis  per la manca d’un abocador al Baix 
Empordà i la previsió de tancament dels existents a la província de Girona en un futur 
proper. 

Intervencions: 

La Sra. Sònia Sánchez diu que està d’acord amb la moció però critica que fa 10 anys
que això se sabia i no s’ha fet res. 

El Sr. Pedro Torres diu que si no s’ha fet res és perquè l’Agència de Residus de la 
Generalitat té el 50% de la representació i no ha volgut fer res. 
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La Sra. Montserrat Rovira diu estar d’acord amb el Sr. Torres però el problema ve de 
molts anys enrere quan governava CD a la Generalitat. Ara ERC ho ha entomat. Proposa 
deixar la moció sobre la taula perquè s’està consensuat la mateixa amb els grups del 
Parlament de Catalunya. 

El Sr. Aitor Tendero diu que coincideix en que el problema ve de llarg però tothom és 
responsable i els que estem ara a qui hem de trobar solucions, diu. Pensa que l’Agència
de Residus ha de liderar el tema. Votarà a favor. 

La Sra. Sandra Moya diu que està clar que tenim un greu  problema però no té clar que 
això impliqui un augment de taxes. S’abstindrà. 

La Sra. Immaculada Gelabert diu que el seu grup votarà a favor. Diu que s’ha de trobar 
solucions immediates i també a llarg termini. 

L’alcalde  diu que no ho deixarà sobre la taula perquè ja hi ha el compromís de tots els 
alçades en que s’aprovi i que són molt curosos des del punt de vista competencial. 

Votació: 

A favor : 15 (PSC, JUNTS, BNC, SOM, LVAEC i AUTÒNOMS.) 
En contra : 1 (ERC) 
Abstenció: 1 (VOX) 

4.2.- Moció presentada pel Grup municipal La Vall d'Aro en Comú, per a la resolució 
pacífica del conflicte entre Palestina i Israel i el respecte a la legalitat internacional. 

Títol de la Moció: 

Moció presentada pel grup municipal LVAEC per a la resolució pacífica del 

conflicte entre Palestina i Israel i el respecte a la legalitat internacional. 

Text de la Moció: 

MOCIO PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL LA VALL D’ARO EN COMÚ, PER A 

LA RESOLUCIÓ PACÍFICA DEL CONFLICTE ENTRE PALESTINA I ISRAEL I EL 

RESPECTE A LA LEGALITAT INTERNACIONAL 

Aquestes setmanes s’ha iniciat un agreujament del conflicte entre Palestina i l’Estat

d’Israel, que està generant un patiment intolerable entre la ciutadania d’una part i altre en 

conflicte.  

No és suportable veure com s’ataca a persones civils de totes les edats, que són víctimes 

d’una situació sotmesa a la lògica de la violència. I per tant són condemnables les 

atrocitats que estan cometent els militants de Hamàs i l’exercit Israelià, amb l’assassinat i 

segrest de civils.  

Aquesta situació demostra que Israel no pot aspirar a una existència pacífica, tenint en 

compte que des de fa dècades exerceix un règim d’ocupació i apartheid sobre la població 

palestina, violant quotidianament els drets humans i la sobirania d’aquest poble.   
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Així mateix cal assenyalar que els bombardejos israelites sobre Gaza, una territori amb la 

densitat d’habitants de ciutats com Nova York o Londres, mai poden ser selectius.  

Les majoria de condemnes internacionals que s’han produït a l’atac iniciat, aquest cop, 

per les milícies de Hamàs han estat parcials, sense condemnar la violació dels drets 

humans comeses per l’estat d’Israel, al llarg del temps, i el seu incompliment de desenes 

de resolucions de l’ONU sobre el conflicte amb Palestina.  

Obviar aquestes qüestions, suposa acceptar el manteniment de la lògica sostinguda  en 

el temps, que només alimenta les posicions més radicals de totes dues parts.  

Els ja llunyans acords d’Oslo de 1993 demostren que el camí de la pau és possible, però 

només si parteix del reconeixement mutu dels dos estats.   

Per tot això proposem l’adopció dels acords següents, per part del ple municipal: 

Primer.- Exigir el cessament dels bombardejos i un alt el foc a Gaza. Denunciar els plans

de setge i aïllament total i invasió terrestre que està preparant el govern d’Israel. 

Segon.- Condemnar els crims contra civils, els cometi qui els cometi. Rebutjar els atacs 

atroços que ha llançat Hamàs contra la població civil israeliana, així com la represàlia

massiva i indiscriminada sobre la població Gaza que està fent l’exèrcit israelià.  

Tercer.- Exigir a l’Estat d’Israel el fi de l’apartheid i l’ocupació de territori palestí, i el 

compliment de les resolucions de l’ONU. 

Quart.- Defensar la creació d’un estat palestí viable.

Cinquè.-Reclamar que la solidaritat i suport humanitari al poble palestí continuï per part 

de totes les institucions. 

Sisè.- Remetre aquests acords al Consolat d’Israel a Barcelona, al Departament d’Acció 

Exterior i Unió Europea de la Generalitat, al Ministeri d’Exteriors d’Espanya, als grups 

polítics del Parlament Europeu, Congrés, senat i Parlament de Catalunya i a les entitats 

municipalistes de Catalunya.    

******************** 

El secretari llegeix la part dispositiva de la moció. 

El Sr. Pedro Torres defensa la moció des de la part expositiva d’aquesta i posant èmfasi 
en el punt segon de l’acord que condemna els crims contra civils, els cometi qui els 
cometi, rebutjant els atacs de Hamàs contra la població civil israeliana, així com la
represàlia sobre la població de Gaza que està fent l’exèrcit israelià. 

Intervencions: 

El Sr. Joan Giraut diu que no és la moció que voldria aprovar el seu grup tal i com està 
redactada. Diu que hi veu una tendència favorable a una de les parts. Diu que el seu grup 
hagués proposat una moció per la pau. S’abstindran. 
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La Sra. Montserrat Rovira diu que tampoc és la moció que hauria presentat ERC. Diu 
que no és experta en geopolítica però hi ha consideracions en la moció que no 
comparteix, no obstant hi votarà a favor. 

El Sr. Aitor Tendero diu que en el seu grup hi ha diferents opinions sobre el punt quart 
que defensa la creació d’un estat palestí. Creu que no hi hauria de ser per no posicionar-
se d’un costat o de l’altre, però hi votarà a favor. 

La Sra. Sandra Moya diu que està a favor de la resolució pacífica de qualsevol conflicte. 
Diu que no és experta en dret internacional i aquesta moció excedeix l’àmbit 
competencial municipal. Per altra banda diu que la moció diu mitges veritats. Explica 
actes contra els jueus que va fer Hamàs el dia 7 d’octubre, en que va matar a 1.400 
persones, i creu que Israel té dret a la legitima defensa com a Nació i el dret internacional 
l’empara. Exposa alguns articles dels Acords d’Oslo que legitimen a Israel. Votarà en 
contra. 

La Sra. Imma Gelabert diu que Junts s’abstindrà perquè a la moció li falta neutralitat a un 
conflicte que ve de lluny. Condemna l’atac de Hamàs i defensa el dret d’Israel de 
defensar-se dintre de les normes de dret internacional, però garantint la seguretat de la 
població. 

L’alcalde diu que si llegim la moció tots podem trobar la coma, però en definitiva el que 
es tracta és de rebutjar el conflicte. Li diu a la Sra. Moya que la sorprès l’extensió de la 
seva intervenció quan mai supera dos minuts en les seves intervencions. 

Votació: 

A favor : 9 (PSC, ERC, LVAEC i AUTONOMS) 
En contra : 1 (VOX) 
Abstenció:  7 (JUNTS; BNC; SOM) 

4.3.- Moció del Grup municipal SOM en que es demana a l'Ajuntament la creació 
d'una Ordenança Municipal per la reutilització de les aigües grises. 

Títol de la Moció : 

Moció presentada pel grup municipal SOM, en què es demana a l'Ajuntament, la 

creació d'una Ordenança Municipal per reutilització de les aigües grises. 

Text de la Moció: 

Moció presentada pel grup municipal de SOM Castell d’Aro, Platja d’Aro i s’Agaró- 
Tots Empordà en què es demana a l’Ajuntament la creació d’una Ordenança 
Municipal per reutilització de les aigües grises. 

La reutilització de les aigües grises, o sigui, el tractament i aprofitament de les aigües 
provinents de les dutxes i rentamans, és una pràctica que pot tenir un impacte significatiu 
en la conservació i l’ús sostenible d’un dels nostres recursos més apreciats: l’AIGUA. 

Actualment, ens estem enfrontant a desafiaments cada cop majors en termes 
d’escassetat d’aigua i canvi climàtic. Per tant, és fonamental trobar solucions innovadores 
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per tal de reduir el consum d’aigua potable i disminuir la càrrega sobre les nostres xarxes 
de sanejament. 

Des de l’àmbit municipal, una ordenança per a la reutilització de les aigües grises, pot 
oferir uns beneficis a escala local, però també globalment. Ens porta a la conservació
dels recursos natural, però sobretot a una reducció de costos pels ciutadans i una 
promoció de la sostenibilitat ambiental. Creiem que és un pas important cap a un futur 
més responsable amb el medi ambient i les necessitats de les generacions futures. 

Si mirem enrere i observem l'evolució de les pluges en els darrers 20 anys, trobarem que 
hi ha més anys de sequera que plujosos. Tot i que no sigui una obligació en municipis de 
dimensions com el nostre (menys de 50.000 habitants, segons les bases de règim local), 
és una obligació social i moral la protecció del medi ambient que hauria de ser fomentada 
per les administracions públiques. 

Ens correspon vetllar per l'estalvi eficient i l'ús racional de l'aigua, un recurs escàs. Per 
tant, promovem la regulació mitjançant la incorporació d'instal·lacions i mecanismes 
estalviadors d'aigua als edificis i construccions amb l'objectiu de reduir-ne el consum i 
evitar el seu malbaratament. 

Utilitzar l'aigua de manera racional equival a estalviar, estenent aquest concepte als 
conceptes d'aprofitament, reaprofitament i reutilització. Així doncs, per a cada activitat 
que requereixi consum d'aigua, s'ha de destinar aquella amb la qualitat i les 
característiques adequades per al seu ús previst. 
Per això, cal diferenciar les aigües destinades al consum humà, les destinades a la 
irrigació de parcs i jardins, la neteja d'interiors, exteriors i eines de treball, o l'ompliment 
dels dipòsits de vàters, entre altres usos. 

La creixent demanda d'aigua està estretament lligada a l'augment del nombre d'habitants. 
Per això, cal establir una base normativa que permeti el correcte ús i estalvi d'aquest 
recurs. 

Per tot això, el grup polític de SOM CASTELL-PLATJA D’ARO i S’AGARÓ- TOTS 
EMPORDÀ  proposa al Ple de l’Ajuntament de Castell d’Aro, Platja d’Aro i s’Agaró 
l’adopció dels següents acords:  

Primer. Realitzar un estudi i creació d’una ordenança municipal per al tractament de les 
aigües grises en edificis plurifamiliars i unifamiliars adossats de nova construcció per tal 
de reduir el consum domèstic i reduir l’aigua de rec en els habitatges unifamiliars per ser 
implementat a finals de l’any 2024. 

Segon. Creació de noves subvencions per la millora i rehabilitació de sistemes de 
reutilització d’aigües grises però lligades a un control del rendiment.  

Tercer. Redacció d’un annex tècnic a l’ordenança específic per sistemes d’aigües grises 
on figurin el dimensionat i elements dels sistemes amb noves tecnologies; monitoratge de 
la instal·lació; manteniment eficient amb mostrejos i qualitat d’aigua tractada. 

Quart. Dur a terme una campanya de sensibilització ciutadana dels beneficis que 
comporta la reutilització de les aigües grises (fins a un 35% de l’estalvi de consum d’aigua 
de la xarxa de l’habitatge; garantir el subministrament d’aigua a l’habitatge en períodes de 
sequera; es pot arribar a estalviar fins a 20 m3 d’aigua/habitatge/any d’aigua de boca).  
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Cinquè. Traslladar aquest acord als responsables dels departaments de medi ambient 
del Consell Comarcal del Baix Empordà, la Diputació de Girona i de la Generalitat de 
Catalunya. 

******************** 

El secretari llegeix la part dispositiva de la moció. 

La Sra. Sònia Sánchez fa una breu exposició de l’objecte de la moció i la seva proposta 
de redacció d’una ordenança per la reutilització de les aigües grises en edificis 
plurifamiliars i unifamiliars de nova construcció. 

Intervencions: 

Els portaveus dels grups polítics municipals d’ERC; BNC i Autònoms es manifesten a 
favor de la moció. 

La Sra. Sandra Moya diu que ja va comentar que hi estava d’acord sempre i quan 
aquesta ordenança no comporti un increment d’impostos als ciutadans. 

La Sra. Imma Gelabert diu que el seu grup hi està d’acord però cal un estudi sobre la 
proposta. 

El Sr. alcalde diu que comparteix la moció i que el seu grup hi votarà a favor. 

Votació: 

S’aprova per unanimitat dels 17 membres assistents dels 17 que integren el Ple de 
l’ajuntament. 

5.- Assumptes urgents. 

Votació: 

S’aprova per unanimitat dels 17 membres assistents dels 17 que integren el Ple de 
l’ajuntament tractar com assumpte urgent el següent punt: 

5.1.-  Intervenció. Aprovació de reconeixement extrajudicial de crèdit d'obligacions 
de l'expedient núm. GENE2023008523 (X2023008711) 

ACORD D’APROVACIÓ DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT

D’OBLIGACIONS DE L’EXPEDIENT NÚM. GENE2023008523 (X2023008711). 

Antecedents 

Vist l’acord de convalidació d’omissió de la funció interventora de la Junta de Govern 

Local de data 23 d’octubre de 2023, en la qual es resolt continuar amb el procediment de 

reconeixement de les obligacions mitjançant l’aprovació d’un reconeixement extrajudicial 

de crèdit (REC), així com els informes existents a l’esmentat expedient, procedeix iniciar

la tramitació del reconeixement extrajudicial de crèdit d’aquestes obligacions. 
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El Sr. Joan Giraut formula els següents precs i preguntes:   
- Sobre la proposta que ha formulat l’empresa Costa Brava Events, relativa al Carnaval. 
- Sobre les queixes per la supressió d’aparcaments en tot el carrer Lleida. 
- Proposa que, previ estudi de vialitat, es compensi la supressió de dites places 
d’aparcament amb la reducció del carril bici  a l’Av. 11 de setembre per falta d’ús d’aquest 
carril bici. 

La Sra. Sònia Sánchez formula els següents precs i preguntes:   
- Sobre la festa de Halloween, proposa convocar un concurs que premiï els habitatges 
més ben decorats. 
- Proposa que s’instal·lin llums de Nadal a la Plaça Major. 
- Vist l’èxit de les sessions de teatre que es fan a l’antic casino, proposa traslladar-les a la 
sala Font de Ferro del centre cívic ja que és més gran i hi cab més públic. 
- Sobre la petició de col·locar miralls en alguns edificis del c/ Ciutat de Palol per facilitar 
l’entrada i sortida als garatges, diu que hi ha dues comunitats més de propietaris que en 
demanen i pregunta si es posaran. 

El Sr. Pedro Torres formula els següents precs i preguntes:   
- Sobre la petició de devolució de fiança que fa l’empresa que gestiona el restaurant Cal 
Padrí, pegunta si és correcte.  
- Si s’ha solventat l’existència de Legionela en dos espais del municipi. 
- Sobre la legalitat de la pèrgola existent davant el restaurant La Calma. 
- Sobre la manca de detectors d’incendis a la residència Bellamar. 

La Sra. Montserrat Rovira diu que te un parell de temes de mobilitat que ja tractarà 
directament amb el Sr. Amat 

El Sr. Aitor Tendero, desprès d’agrair l’arranjament d’un sot gran al c/ Vallbanera i sobre 
la gestió de les pluges, va proposar revisar el protocol, veiem que és una bona feina.
Pregunta el motiu de la retirada d’algunes activitats esportives que es feien al Pavelló i 
proposa recuperar-les reduint el cost. 

La Sra. Sandra Moya, en primer lloc contesta a l’alcalde que aquesta, i altres 
intervencions seves, superen els dos minuts que ell ha dit que mai superava. 
Seguidament dona la enhorabona per la trobada a Gijón a l’entitat “Ciutats Educadores” 
de la que es va informar a la comissió informativa. Demana però que aquest entusiasme 
es traslladi a Educació perquè retiri els barracons existents a les escoles del municipi. Diu 
que a Catalunya hi ha ara uns 900 barracons en escoles i pregunta quines accions fa 
l’ajuntament per instar al Parlament perquè es retirin i es compleixi el compromís de l’any
2018 del Parlament de Catalunya. 

El Sr. Daniel Riera diu que al carrer Lleida no hi ha embornals per recollir l’aigua de 
pluja. Sobre el protocol d’inundacions diu que ho revisaran. 

El Sr. Marc Medina diu, sobre les activitats que s’han suprimit i que relaciona, que s’han 
retirat perquè ja hi ha privats que les ofereixen i a més a més eren gratuïtes.  Diu que n’hi 
ha d’altres que no s’han suprimit però no està garantida la seva continuïtat. 

El Sr. Joan Amat contesta el següent sobre les qüestions plantejades relacionades amb 
la seva regidoria: 
- Quant a la supressió de places d’aparcament al c/ Lleida, diu que no ha estat fàcil 
l’actuació feta i que s’està intentant restablir aquestes places a un indret el més proper 
possible. 
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- Sobre la col·locació de miralls al c/ Ciutat de Palol per facilitar l’entrada i sortida dels 
garatges particulars existents diu que s’ha denegat perquè en aquest carrer no hi ha 
aparcament de vehicles i velocitat limitada és a 30km/hora i no hi ha evidències de cap 
incident. 
 
La Sra. Pilar Rojas contesta el següent sobre les qüestions plantejades relacionades 
amb la seva regidoria: 
- Explica les analítiques sobre la legionel·la de l’any 2022, que creu que hi ha un error i 
les de 2023  que són conforme. Diu que les dades es tracten immediatament. 
- Quant a la pèrgola de La Calma diu que es farà una inspecció i veurem com actuar. 
- Sobre la residència Bellamar, diu que es farà el control corresponent. 
 
La Sra. Maria Blanco diu que l’equip de govern està content per l’èxit de les nits de 
teatre. Diu que ja s’ha valorat fer-les en altes espais però que el format de les obres de 
teatre és pensat per un espai com aquest, de poc públic. 
 
El Sr. Josep Amat contesta a la Sra. Moya sobre els barracons de les escoles que la 
competència per retirar-los no és competència de l’ajuntament. Recorda que l’ajuntament 
ja ha finançat una escola i en finançarà una altra i que atorga més de 480.000.-€. de 
subvencions a les escoles. 
 
La Sra. Immaculada Gelabert contesta el següent sobre les qüestions plantejades 
relacionades amb la seva regidoria: 
- Sobre la festa de la cervesa,  reconeix que s’han superat les previsions i que es 
procurarà, és un tema de pressupost, procurarem solventar-ho en properes edicions. 
- Quant a la proposta de l’empresa Costa Brava, diu que no l’ha vist però creu que tracta 
sobre llums de Nadal. 
 
L’alcalde contesta algunes preguntes formulades i complementa algunes explicacions 
que han donat els regidors: 
- Sobre la proposta de posar llums de Nadal a la Plaça Major, diu que hi ha moltes places 
sense llums i informa que enguany no es muntarà el túnel de llum. Potser caldrà valorar 
altres espais que tinguin aquesta necessitat com l’av. Dr. Fleming i altres. 
- Sobre la qüestió de Cal Padrí, el que diuen és que ells ja han fet l’enderroc per la seva 
part.  
- Sobre el protocol d’inundacions diu que totes les aportacions seran benvingudes i 
valorades. 

 
 
 
Vist i plau       El secretari  
L’alcalde 




